
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 22. januar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AÆ

Under samrådet i udvalget den 24. maj 2018 om de såkaldte skyggerapporter ERU alm.

del – samrådsspørgsmål AB-AE (2017-18) udtalte den daværende erhvervsminister, Bri-

an Mikkelsen, at hvis bare ”[…]ét selskab laver skyggerapporter, så skrider jeg ind med

handling[…]et selskab, er et selskab for meget”. Den forhenværende erhvervsminister

Brian Mikkelsen afventede rapporten ”Analyse af bestillerveje, relationer og eventuelle in-

teressesammenfald i formidlingen og udarbejdelsen af tilstandsrapporter i huseftersyns-

ordningen”, af 27. september 2018, udarbejdet af Deloitte på vegne af Sikkerhedsstyrel-

sen , og oversendt til udvalget den 29. december 2018 jf. ERU alm. del – bilag 113. Af

rapporten fremgår det, at indtegningsrapporter eller de såkaldte skyggerapporter udarbej-

des på anmodning af ét forsikringsselskab. Hvordan agter ministeren at følge op på det-

te?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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